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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 13, ktoré sa konalo  

dňa 08. decembra  2016 
 

Prítomní: 

      Stanislav Kubaský  - starosta obce 

  

 Ing. Ján Fridman 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Ján Kalla 

Ţofia Šebestová 

Ján Zachar 

Ing. Miroslav Zajac 

Štefan Zajac 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Katarína Handzušová   -   dane a poplatky 

            Ing. Anna Sedláková           -   ekonóm obce  

 Martina Štrbková                 -    kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Vilimová             -    zapisovateľka 

  

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová 

Ďalej boli prítomní občania z obce podľa priloţenej prezenčnej listiny. 

 

Program: 

 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesení zo zasadania OZ dňa 27.10.2016. 

5. Správy hlavnej kontrolórky o uskutočnených kontrolách. 

6. Plán kontrol hlavnej kontrolórky obce Šuňava na prvý polrok 2017. 

7. Návrh na úpravu rozpočtu obce; Zmena č. 2/2016. 

8. a) Návrh Rozpočtu obce Šuňava na rok 2017 s vyhliadkou na roky 2018, 2019.  

b) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2017. 

9. Informatívna správa o vyhodnotení výsledkov verejného obstarávania na odber 

elektrickej energie pre Obce Šuňava. 

10. a) Ţiadosť pani Renáty Ukaovej o súhlas k rekonštrukcii kuchyne v kultúrnom dome. 

b) Ţiadosť pani Renáty Ukaovej o predĺţenie nájmu o 10 rokov z dôvodu investície do 

rekonštrukcie. 

11. Pokračovanie vysporiadávania vlastníckych vzťahov parciel pre výstavbu miestnej 

komunikácie ul. Tatranská, Obec  Šuňava podľa GP 026/2010. 
12. Program kultúrno-športových akcií na rok 2017 v obci Šuňava. 

13. Harmonogram rokovaní OZ na rok 2017. 

14. Zásady o úhradách za sluţby poskytované obcou Šuňava – aktualizácia. 

15. Rôzne. 
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16. Interpelácie poslancov. 

17. Diskusia. 

18. Záver.  

 

Úvod 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo podľa harmonogramu rokovaní. 

Prítomní boli všetci poslanci obecného zastupiteľstva, hlavná kontrolórka obce, pracovníci 

obecného úradu a občania z obce. 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného úradu. Otvoril ho starosta 

obce Stanislav Kubaský.  

 

BOD č. 1 
V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 

 

BOD č. 2 
Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú  

a overovateľov Jána Zachara a Ţofiu Šebestovú. 

 

BOD č. 3 

V tomto bode starosta obce prečítal poslancov, ktorí boli navrhnutí do návrhovej 

komisie a to Jána Kallu a Ing. Miroslava Zajaca. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

 

Uznesenie č. 178 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: volí 
návrhovú komisiu v zloţení 

Ján Kalla, Ing. Miroslav Zajac 

 

B: berie na vedomie 
Overovateľov:  Ján Zachar, Ţofia Šebestová 

Zapisovateľa:  Ing. Anna Vilimová 
 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 178 bolo schválené.  

 

BOD č. 4 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena Zajacová, ktorá 

poslancom predniesla svoju správu o plnení uznesení z posledného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo 27.10.2016. Správa bola súčasťou pracovného materiálu, ktorý poslanci obdŕţali spolu 

s pozvánkou. K správe neboli pripomienky. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
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Uznesenie č. 179 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 

správu hlavnej kontrolórky obce o plnení uznesení zo zasadania OZ zo dňa 27.10.2016. Príloha č. 1 

k Uzneseniu č. 179 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 179 bolo schválené. 

 

BOD č. 5 

V tomto bode oboznámila kontrolórka obce, Mgr. Alena Zajacová, poslancov 

s vykonanými kontrolami, ktoré uskutočnila na obecnom úrade. 

Všetky správy poslanci mali doručené s pracovnými materiálmi. V diskusii k tomuto bodu 

poslanci nemali pripomienky a hlasovali za návrh uznesenia:  

 

Uznesenie č. 180 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
správy hlavnej kontrolórky obce o uskutočnených kontrolách: 

a) hospodárenia dodrţiavania zákona o rozpočtových pravidlách, vedenia účtovníctva v súlade so 

zákonom o účtovníctve na Obecnom úrade v Šuňave za mesiac august - október 2016, 

b) informatívnu správu o vykonanej kontrole správnych poplatkov za júl – október 2016 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 180 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 180 bolo schválené. 

 

BOD č. 6 

 V tomto bode sa poslanci venovali Plánu kontrol hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 

2017. Starosta dal priestor poslancom o doplnenie tohto plánu. Doplňujúce návrhy neboli 

a preto poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 181 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 

Plán kontrol hlavnej kontrolórky obce na prvý polrok 2017. Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 181 
 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 
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Proti (0): - 

Uznesenie č. 181 bolo schválené.  

 

BOD č. 7 

           V tomto bode vystúpila ekonómka obce Ing. Anna Sedláková, ktorá poslancom 

predniesla návrh na Úpravu rozpočtu č. 2/2016. Ekonómka hovorila, ţe došlo k navýšeniu 

podielových daní o 40 000,-- eur, taktieţ aj v poloţke normatívu prenesených kompetencií 

(ZŠ). To sa odrazilo aj vo výdajoch (beţných). Navýšenie v originálnych kompetenciách, 

prenesené kompetencie a taktieţ boli náklady na posudky a expertízy pre projekty. Rozdiel 

výdajov je hradený z rezervy. Starosta tu ešte spomenul, ţe oprava garáţí pri ubytovacom 

zariadení obce sa navýšila, keďţe sa nepočítalo so skrytými nákladmi, ktoré sa po demolácií 

stropu zistili. Bolo to síce nad rámec plánovaného rozpočtu na túto rekonštrukciu ale boli to 

nevyhnutné úpravy, aby v budúcnosti nevznikli škody. V diskusii vystúpila poslankyňa Ing. 

Ilečníková, ktorá hovorila, ţe jej chýba v tabuľke stĺpec so zmenou č. 1. Ďalšie pripomienky 

k úprave rozpočtu neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

 

Uznesenie č. 182 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 

Úpravu rozpočtu obce – Zmena č. 2/2016 
Príjmy spolu 1 124 447,-- eur  

Výdaje spolu 1 096 937,-- eur 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 182 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 182 bolo schválené.  

 

BOD č. 8 

V tomto bode opäť vystúpila ekonómka obce Ing. Sedláková, ktorá poslancom 

predniesla návrh finančného rozpočtu obce na rok 2017 s vyhliadkou na roky 2018, 2019. 

V dôvodovej správe uvádza:  

Hlavným ekonomickým nástrojom hospodárenia obce v príslušnom roku pre 

financovanie úloh, prenesený výkon štátnej správy a samosprávne funkcie je rozpočet obce.  

Návrh rozpočtu obce na rok 2017 je spracovaný v súlade s ustanoveniami § 4  zákona 

č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 

predpisov, zákon č. 523/2004 o rozpočtových pravidlách verejnej správy a v zmysle 

Opatrenia Ministerstva financií SR č. MF/010175/2004-42, zákona č. 564/2004 Z.z. 

o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov v územnej samospráve, zákona č. 582/2004 Z.z. 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, 

zostavuje sa na obdobie troch rokov. Návrh rozpočtu je záväzným rozpočtom na príslušný rok 

2017, pričom rozpočty na roky 2018 a 2019 sú orientačné a budú sa upravovať v ďalších 

rozpočtovacích obdobiach.  

Návrh rozpočtu na rok 2017 spĺňa hlavnú podmienku zostavenia rozpočtu v zmysle 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a to povinné 

zostavenie beţného rozpočtu ako vyrovnaného alebo ako prebytkového.  



6 

 

V predloţenom návrhu na rok 2017 sme dodrţali hlavnú zásadu pri zostavení rozpočtu 

a to zabezpečenie prebytkového rozpočtu.  

Návrh prípravy rozpočtu na rok 2017-2019 rámcujú podmienky rozpočtového 

hospodárenia. Nadväzuje na dosiahnuté výsledky hospodárenia v uplynulých rokoch. 

Rozpočet na rok 2017 nie je základňou, z ktorej by sa automaticky pristupovalo v roku 2018 

ku kvantifikácii výdavkov v príslušnej rozpočtovej kapitole, ale vytvára reálne predpoklady 

k zostaveniu príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu, keď je moţné rozdeliť len taký objem 

finančných prostriedkov, ktorý je reálne k dispozícii. Hlavným zámerom rozpočtu je 

zabezpečiť vyrovnaný alebo prebytkový rozpočet. Odhad príjmov na rok 2017 vychádza 

z vývoja roku 2016 a to v jednotlivých druhoch miestnych daní a poplatkov z transferov 

a iných príjmov a z prognózy vývoja makroekonomických ukazovateľov a zo schválených 

a pripravovaných zákonov daňovej legislatívy. V predpokladaných príjmoch návrh rozpočtu 

na rok 2017 vychádza zo zákona o štátnom rozpočte. Podstatnú časť beţných príjmov aj 

naďalej tvoria podiely na daniach v správe štátu, ktorých výška sa odvíja od objemu vybranej 

dane z príjmu fyzických osôb, prerozdeľovanej na obce podľa kritérií v zmysle nariadenia 

vlády o rozdeľovaní výnosu daní z príjmov územnej samospráve. Ostatné príjmy z miestnych 

daní a nedaňové príjmy sú rozpočtované podľa platných VZN v obci, podľa nájomných 

zmlúv a podľa porovnateľných reálne dosiahnutých daňových príjmov.  

Rozpočet je otvorený dokument, ktorý v priebehu roka je moţné na základe vývoja 

tvorby verejných zdrojov zákonným spôsobom aktualizovať. Návrh výdavkovej časti 

rozpočtu obce Šuňava na rok 2017 vychádza z doteraz známych skutočností, pokračuje 

v dosiahnutých výsledkoch hospodárenia za predchádzajúce roky a nadväzuje na 

predpokladané príjmy a výdavky v rámci vlastných príjmov obce. 

Vychádzalo sa tieţ z povinnosti pre obce uloţených zákonmi, z uzatvorených 

zmluvných vzťahov, z rozvojových plánov a prevádzkových potrieb. V návrhu rozpočtu sú 

zapracované transfery na prenesený výkon štátnej správy a transfery na vzdelávanie, ktoré je 

zabezpečené z dvoch zdrojov. A taktieţ financovanie originálnych kompetencií, ktoré sú 

financované z rozpočtu obce.  

Rozhodovanie o príjme a prioritách v kapitálových výdavkoch je v kompetencii 

obecného zastupiteľstva. Pre tvorbu a schvaľovanie kapitálového rozpočtu nie je stanovená 

povinnosť vyrovnaného rozpočtu. Rozpočet je zostavený veľmi šetrne a všetky kapitálové 

výdaje sú financované z úspory beţných príjmov a zodpovedného hospodárenia, keďţe 

kapitálový rozpočtovaný príjem je veľmi nízky a  len vo výške 2 000,-- eur.  

 

K tvorbe rozpočtu sme pouţili nasledovné východiská: 

 Príjmy a výdavky podľa skutočnosti roku 2016  

 Údaje zo zmlúv a dostupných informácií 

 Financovanie preneseného výkonu štátnej správy 

 Financovanie originálnych kompetencií 

 Poţiadavky organizácií a zdruţení obce 

 Špecifikácia podľa účtovného zaradenia 

 

Obecné zastupiteľstvo môţe v priebehu rozpočtového roku zmenu rozpočtu podľa potreby 

upraviť. Pri schvaľovaní rozpočtu obce musia všetky dostatočne uplatnené poslanecké návrhy 

obsahovať informáciu o zdroji na krytie výdavkov týchto návrhov a súvis so zámermi 

a cieľmi obce v súlade s platným PHSR obce.  
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Finančný rámec rozpočtu 2017: 
 

 
Bežný 

rozpočet [€] 

Kapitálový 

rozpočet [€] 

Bežný + 

Kapitálový 

rozpočet 2017 

[€] 

Rezervný 

fond [€] 

Rozpočet 

celkom [€] 

Príjmy 1 016 900 2 000 1 018 900  90 000 1 108 900 

Výdavky    972 400 2 000    974 400  90 000 1 064 400 

Rozdiel    +44 500        0        44 500           0    +44 500 

 

 

Potom vystúpila hlavná kontrolórka obce Mgr. Zajacová, ktorá predniesla svoje stanovisko 

k návrhu rozpočtu obce. Správu ako aj návrh rozpočtu obdŕţali poslanci spolu s pracovnými 

materiálmi k zastupiteľstvu. V diskusii sa poslanci informovali o prázdne riadky, či by nebolo 

dobré ich vyhodiť. Starosta hovoril, ţe riadky sú tam preto, ţe zatiaľ sa tie poloţky nenaplnili 

ale počas roka môţe nastať, ţe sa naplnia (ide hlavne o podporu z UPSVR pri projektoch 

s nezamestnanými a pod.). Ďalšie príspevky uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia:  

 

Uznesenie č. 183 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: schvaľuje 
A.1  

Finančný rozpočet obce Šuňava na rok 2017 

Beţné príjmy vo výške 1 016 900,-- eur 

Beţné výdaje vo výške    972 400,-- eur 

 

A.2 

Kapitálové výdaje 92 000,-- eur 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 183 

 

B: berie na vedomie 
B.1 Rozpočet obce pre roky 2018, 2019 

B.2 Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2017 s vyhliadkou na roky 2018, 

2019 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 183 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 183 bolo schválené. 

 

BOD č. 9 

 V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský, informoval poslancov o ukončení 

výberového konania na dodávateľa elektrickej energie. Víťazom sa stala firma Magna 

Energia, a.s. Podľa jej kalkulácie obec pri pomernej spotrebe ako doteraz ušetrí 10 700,-- eur 

za 2 roky. V súčasnosti dochádza ku konečným krokom na prechod na nového dodávateľa 

(podpis zmluvy, zaslanie potrebnej dokumentácie o výpovedi zmluvy s predchádzajúcim 

dodávateľom a pod.). Výberové konanie sa uskutočnilo cez elektronické trhovisko. V diskusii 
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sa poslanec J. Gorka pýtal, či nám tú cenu garantujú na tie 2 roky? Starosta reagoval, ţe áno, 

a potom bude opäť výberové konanie. A teraz tam nie je stanovený limit na spotrebu 

elektriny. Môţe sa stať, ţe ak sa zvýši spotreba elektriny napr. na čističke odpadových vôd v 

dôsledku jej zväčšenia, tak samozrejme tá úspora sa môţe zníţiť. Ale to je teraz ťaţké 

vyhodnotiť. Ďalšie príspevky v diskusii uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 184 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
informatívnu správu o vyhodnotení výsledkov verejného obstarávania na odber elektrickej energie pre 

Obec Šuňava. Novým víťazným dodávateľom sa stala Magna Energia a.s. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 184 bolo schválené. 

 

BOD č. 10  
 V tomto bode sa poslanci venovali ţiadosti od pani Renáty Ukaovej, ktorá poţiadala 

obec o rekonštrukciu kuchyne v kultúrnom dome a zároveň aj o spolufinancovanie časti tejto 

rekonštrukcie. Predovšetkým priestoru kuchyne: výmena okien, dverí, rekonštrukcia sietí 

a obkladov. Vybavenie by si pani Ukaová zakúpila svoje, nakoľko ho potrebuje k svojej 

podnikateľskej činnosti. Zároveň túto jej investíciu ţiada zohľadniť aj v predĺţení nájmu na 

ďalších 10 rokov. Tu starosta dal slovo predsedovi komisie výstavby, územného plánovania, 

regionálneho rozvoja a majetku, Štefanovi Zajacovi. Ten predniesol prítomným stanovisko 

komisie, ktorá bola na obhliadke kuchyne a rokovala s pani Ukaovou. Komisia odporúča 

zastupiteľstvu schváliť rekonštrukciu kuchyne  a tá časť rekonštrukcie, ktorá zveľadí majetok 

obce, bude financovaná z rozpočtu obce. Ďalej nasledovala diskusia k tomuto bodu. Starosta 

hovoril, o tom ako by mala vyzerať rekonštrukcia. Spodné okná by sa mali zamurovať a tým 

bude menej okien. Vymenia sa vchodové (zadné dvere), dlaţba v predsieni. Táto 

rekonštrukcia je uţ nevyhnutná aj z hygienického hľadiska. Poslanci sa informovali, či pani 

Ukaová platí nájom podľa zmluvy? Tu reagovala pracovníčka obce Ing. Handzušová, ktorá 

hovorila, ţe všetky svoje záväzky si pani Ukaová pravidelne plní a nemá ţiadne nedoplatky. 

Starosta ešte spomenul, ţe zo strany obce by boli financované okná, dvere, vodovod, obklady, 

dlaţba, nová elektroinštalácia a plynový rozvod. Ďalšie pripomienky v diskusii k uvedenému 

bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 185 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 
 

a) ţiadosť pani Renáty Ukaovej o súhlas k rekonštrukcii kuchyne v kultúrnom dome 

b) spolufinancovanie časti rekonštrukcie, ktorá ostáva v majetku obce a to: okná, vchodové 

dvere, obklad, rekonštrukcia elektrického rozvodu a vody 

c) predĺţenie nájmu pani Renáte Ukaovej od 01.01.2020 do 31.12.2029; na 10 rokov z dôvodu 

investície do rekonštrukcie. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 
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Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 185 bolo schválené. 

 

BOD č. 11  

          K tomuto bodu dostala slovo poslankyňa Ţofia Šebestová. Tá informovala poslancov 

o výsledku ďalšieho rokovania s vlastníkmi pozemkov pod miestnou komunikáciou na ulici 

Tatranská. V návrhu uznesenia sú ďalší vlastníci, ktorí súhlasili s odpredajom obci.  

Poslanci v diskusii nemali ţiadne pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 186  
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 

výkup pozemkov za účelom vysporiadania vlastníckych vzťahov parciel pre výstavbu 

miestnej komunikácie ul. Tatranská, Šuňava podľa GP 026/2010 ku dňu  05.12.2016 

nasledovne: 

LV           nová parc.     výmera  dohoda €/1m2   vlastník 

2402           733/149                 4,70        1,-        Maro Miroslav 

                                               38,30        5 ,-       Fridman Marek    

2498           733/150               10,67        1,-        Maro Miroslav 

                                                 5,33        1,-         Britaňak Jozef  

1225           733/177               11,00        3,-         Sirotka   Ján Mgr.s manţ. Bratislava 

1148           733/177                 4,00        3,-         Šebest Ján s manţ. 

1348           733/164               16,46        5,-         Šmálik František          

1345           733/167                 5,50        5,-         Cvaniga František 

                                                 2,37        5,-         Hudáč Marián 

                                                 2,37        5,-         Cvanigová Mária r. Hudáčová 

                                                 1,58        5,-         Pilátová Monika 

                                                 2,56        5,-         Cvanigová Mária r. Poradová 

                                                 2,56        5,-         Porada Ján 

                                                 2,56        5,-         Handzušová Zuzana 

                                                 5,50  za   1,€       Zajac Miroslav Ing. 

                                               24,59        5,-         Pichnarčíková Anna Poprad 

                                                 6,31        5,-         Diabelko Miloslav Lučivná 

                                                 6,31        5,-         Kyselová Ţofia Lučivná       

                                                 1,85        5,-         Benko Ľudovít Iliašovce 

                                                 1,12        5,-         Pacindová Mária Levoča 

                                                 1,12         5,-        Benko Titus Sp. Nová Ves 

                                                 1,12         5,-        Lorková Anna Sp. Nová Ves 

                                                 1,12         5,-        Voleková Monika Smiţany 

2505          733/165                16,50         5,-        Šmálik Radoslav Poprad 

1346          733/166                  2,29         5,-        Jančíková Anna 

2157          733/174                  2,29         5,-        Pilát Peter 

                                                 2,29         5,-        Krajňáková Mária Batizovce 

                                                 2,29         5,-        Pilát Benedikt  

                                                 0,69         5,-        Pilátová Anna 

                                                 0,79         5,-        Pilát Štefan 

                                                 0,79         5,-        Martonová Mária 

                                                 6,37         5,-        Pilát Jozef 
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                                                 6,05         5,-        Pilát Michal 

                                                 1,24         5,-        Pilátová Zuzana 

                                                 1,14         5,-        Pilát Ján Ing. 

                                                 1,14         5,-        Majerčáková Zuzana Ing. 

                                               24,75         5,-        Šmálik František 

                                                 8,62         5,-        Hudáčová Mária r. Hudáková 

                                                 8,62         5,-        Hudáčová Mária r. Handzušová 

                                                 4,31         5,-        Mišianiková Anna 

                                                 4,31         5,-        Jančíková  Zuzana 

                                                 0,48         5,-        Zajacová Mária                                             

                                                 0,24         5,-        Giacková Jana 

2505      733/165                      1,38         5,-       Pilát Ľubomír T. Štrba /Praha/ 

1346      733/166                    17,19         5,-       Dilong Marek Poprad 

2157      733/174                      0,34         5,-       Mihálová Mária Poprad 

                                                 0,34         5,-       Kneţníková Anna Sp. Bystré 

                                                 1,85         5,-       Orinčáková Jozefína Keţmarok 

                                                 1,24         5,-       Pilátová Anna Nová Lesná 

                                                 1,24         5,-       Pilát Peter Nová Lesná 

                                                 1,85         5,-       Pilát Peter Svit 

                                                 1,24         5,-       Bačo Martin Košice 

                                                 8,62         5,-       Kručinská Zuzana Poprad 

                                                 2,87         5,-       Šmáliková Zuzana Poprad 

                                                 0,64         5,-       Pilátová Helena Svit      

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 186 bolo schválené. 

 

BOD č. 12 

V tomto bode sa poslanci venovali Harmonogramu kultúrnych a športových akcii 

v obci na rok 2017. Poslanci k uvedenému návrhu nemali pripomienky. Starosta ešte 

podotkol, ţe akcia, ktorú navrhla poslankyňa Ţ. Šebestová, týkajúca sa privítania narodených 

detí, tak tá ešte v programe nie je, pretoţe nebol dohodnutý termín. Ale malo by to byť 

niekedy vo februári, závisí to podľa voľného termínu v sále kultúrneho domu.  

Poslanci v rozprave nemali príspevky a teda hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Uznesenie č. 187 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
Program kultúrno-športových akcií na rok 2017 v obci Šuňava.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 187 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 
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Uznesenie č.187 bolo schválené.  

BOD č. 13 

 V tomto bode sa poslanci venovali Harmonogramu rokovaní OZ na rok 2017. Deň 

ostáva na štvrtok a čas tieţ o 17,00 hod.  

Rokovania sú navrhnuté na tieto termíny: 9. február, 4. máj, 6. júl, 5. október, 7. december. 

Poslanci nemali námietky k uvedenému harmonogramu  a hlasovali za návrh uznesenia:  

 

Uznesenie č. 188 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 
Harmonogram rokovaní Obecného zastupiteľstva v Šuňave na rok 2017 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 188 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 188 bolo schválené. 

 

BOD č. 14  

            V tomto bode sa poslanci venovali aktualizácii dokumentu - Zásady o úhradách za 

sluţby poskytované obcou Šuňava. Jedná sa o úpravu a doplnenie ročného poplatku za TKR, 

taktieţ poplatku pre osamelé osoby a úprava ceny za zriadenie druhého koncového bodu 

z 15,-- na 20,-- eur.  Ostatné poloţky sa nemenia. V diskusii sa poslanci informovali o ostané 

platné VZN, či sa zmenou týchto zásad nemenia aj inde nejaké sumy? Starosta hovoril, ţe nie, 

ţe tieto zásady sa menia predovšetkým kvôli sumám za TKR, nakoľko obec na toto 

zosúladenie bola upozornená pri kontrole, ktorá bola vykonaná na TKR.  Ďalšie príspevky 

v diskusii uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 189 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave, v súlade s ust. § 4 ods. 3 zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov s pouţitím § 11 ods. 4 citovaného zákona 
vydáva 
ZÁSADY O ÚHRADÁCH ZA SLUŢBY POSKYTOVANÉ OBCOU ŠUŇAVA. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 189 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 189 bolo schválené. 

 

BOD č. 15 Rôzne 

            V tomto bode sa ujal slova starosta obce Stanislav Kubaský. Informoval poslancov 

o pokračovaní prác pri výstavbe nového vodojemu vo vyšnej časti obce. Samotný vodojem 

(100 kubíkov) bol zloţený pri obchode, 07.12.2016 bol uloţený do zeme na určenom mieste 

a niekedy v marci/2017 by mohol byť spustený. Ďalej starosta obce informoval poslancov 

o vyhodnotení, ktoré uskutočnila firma Brantner ohľadom mnoţstva odpadu pri separovaní. 

Šuňava je na tom pomerne celkom dobre, ľudia sa uţ začali viac zaujímať o separovanie 
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odpadu čomu svedčí aj menšie mnoţstvo komunálneho odpadu zo separovaného zberu ( 

132,15 kg/obyvateľa). Obec by chcela v budúcom roku cez projekt z eurofondov zabezpečiť 

do kaţdej domácnosti kompostér, tým je predpoklad, ţe obyvatelia budú aj kompostovať 

a tým sa separácia viac očistí a teda aj mnoţstvo komunálneho odpadu by sa mohlo zníţiť 

o biologicky rozloţiteľné zloţky. Obyvateľom bude v najbliţších dňoch doručený aj nový 

kalendár  s termínmi zberu separovaného odpadu v roku 2017. Starosta tieţ informoval 

poslancov o podpísaní zmluvy na sluţbu zasielania sms správ o dôleţitých obecných 

oznamoch. Avšak nie na 35 sms mesačne ale na 15 sms mesačne.  

 V nasledujúcej časti bodu Rôzne starosta hovoril o ďalšej ţiadosti (sťaţnosti) pána 

Poradu, na suseda Jána Kollára ml., ktorý neustálym a pravidelným údením v domácej 

udiarni, mu znepríjemňuje ţivotné prostredie a tým trpí jeho zdravotný stav. Starosta poţiadal 

príslušnú komisiu, aby tento podnet riešila zvolaním si stretnutia s dotknutými účastníkmi 

a skúsila dohovorom tento stav vyriešiť. Samozrejme, ţe ak nedôjde ani takýmto spôsobom 

k náprave susedských vzťahov, bude nútená obec postúpiť vec vyšším orgánom. Poslanci 

hovorili, ţe pán Kollár má predsa moţnosť údiť mäsové výrobky na píle v niţnej časti obce.  

 Ďalej sa v tomto bode vyjadrila poslankyňa Ing. Ilenčíková, ktorá hovorila o obecnom 

rozhlase, ţe občania viackrát jej hovorili, ţe ho nepočuť, a ţe je rada, ţe sa tento problém 

aspoň čiastočne vyriešil aj sluţbou zasielania sms správ. Starosta hovoril, ţe ak obec vie 

o miestach kde nejde rozhlas tak to samozrejme rieši. Ale na neurčité poznámky obyvateľov, 

ţe „nepočujú rozhlas“ bez konkretizovania lokality, nie je moţné reagovať konkrétnym 

riešením či zisťovaním dôsledkov prečo rozhlas nepočuť. Tam kde bol problém 

(predovšetkým pri vybitých batériách pri prijímačoch rozhlasu), tak tam obec zakročila 

a rozhlas bol opravený. Poslankyňa sa ďalej informovala, či obec uţ nebude pokračovať vo 

výrube či v prerieďovaní stromov na starom cintoríne. Starosta hovoril, ţe čo bolo ohrozujúce 

a potrebné, to sa vyrezalo či obrezalo, ďalšie zásahy do stromového porastu na starom 

cintoríne nie sú potrebné. Aj podľa slov odborníkov, sú tam pekné stromy, nie sú potrebné 

ďalšie zásahy a celkovo toto miesto práve prítomnosťou týchto drevín má svoje osobité čaro.  

 Starosta ďalej informoval o pokračovaní výkupu pozemkov pod miestnu komunikáciu 

na ulici Lúčna. Zmluvy na jednej časti tejto ulice sú hotové. Pôjdu na spracovanie k notárke 

a následne zápis do katastra. 

 V tomto bode vystúpil aj poslanec Ing. Fridman, ktorý vystúpil s priamou otázkou na 

poslankyňu Ing. Ilenčíkovú, ktorá sa na verejnej internetovej sociálnej sieti vyjadrila, aby sa 

ľudia prihlásili na odber sms správ, nakoľko 40,-- eur pôjde tam kam doteraz! Nech verejne 

teraz povie, ţe čo tým vlastne myslela, či má podozrenie, ţe peniaze sú pouţívané neúčelne?! 

Pretoţe tento jej výrok vzbudzuje akési nepriame poukázanie na to, ţe peniaze z obecného 

rozpočtu sa nepouţívajú hospodárne. Takéto vyjadrenie z pera poslankyne OZ je dosť 

nemiestne a dá sa povedať, ţe tým znevaţuje aj prácu obecného zastupiteľstva, teda 

poslancov,  ktorí schvaľujú rozpočet, financovanie investičných aktivít a podobne, poslanec 

Fridman tento jej výrok zobral osobne.  

Poslankyňa reagovala, ţe nech si dá kaţdý ruku na srdce a povie či peniaze idú v plnej miere 

tam kam naozaj treba?! Poslanec Fridman jej teda povedal, ţe veď aj ona „dvíha ruku“ za 

investície či rozpočet a tým pádom sa to týka aj jej.  Starosta hovoril, ţe peniaze idú všade 

kam treba. Dôkazom je to, ţe obec neplytvá dokonca tvorí rezervu. Rozpočet je stavaný vţdy 

úsporne a radšej sa zostavuje so sumami v poloţkách menšími a počas roka, ako sa naozaj 

napĺňajú podielové dane, môţe uskutočniť viaceré investície v budúcom roku. Ak by obec 

nevynakladala finančné prostriedky tam kam treba, alebo dokonca „rozhadzovala“ tak by jej 

finančné zdravie nebolo na takej vysokej úrovni, na akej je teraz. Obec má verejný zdroj 

informácií pre občanov a širokú verejnosť; internetovú stránku. V januári 2017 bude na novo 

spustená stránka. Treba brať do úvahy, ţe obec musí, zo zákona, ak má internetovú stránku 

dodrţiavať určité štandardy a to na prevádzkovanie web stránky stojí a bude stáť obec nemalé 



13 

 

finančné prostriedky. V porovnaní s celkovou sumou za sluţbu za zasielanie sms správ a za 

prevádzkovanie web stránky ročne ( čo je pribliţne rovnaká suma) je to veľký nepomer. 

A pritom internetová stránka poskytuje omnoho väčšiu škálu informácií a sluţieb ako len 

zasielanie „smsiek“. Ale vyšlo sa v ústrety necelým 300 obyvateľom, ktorí o sluţbu prejavili 

záujem, aj keď je to, v tomto porovnaní, nadštandardná sluţba.  

 Ďalšie príspevky v bode Rôzne neboli. 

 

  

Diskusia: 

           V diskusii sa o slovo prihlásil občan Milan Bajnok. Pýtal sa starostu obce na 

viaceré problémy týkajúce sa inţinierskych sietí na ulici Lúčna, na káblový rozvod na tejto 

ulici, o šírke cestnej komunikácie (šírka je 6 m).  
 Ďalšie príspevky v diskusii neboli a teda starosta obce na záver, všetkým 

prítomným poďakoval za účasť. Keďţe toto zasadanie bolo posledné v roku 2016 a konalo sa 

aj pred vianočnými sviatkami, všetkým poprial pokojné Vianoce a hlavne poďakoval za 

spoluprácu v roku 2016.  

 13. zasadanie Obecného zastupiteľstva v Šuňave bolo ukončené.  

Ďalšie zasadanie sa bude konať v termíne podľa harmonogramu rokovaní OZ 9. 

februára 2017.  

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

 

Zapísal:      Overovatelia: 
Ing. Anna Vilimová     Ján Zachar 

       Ţofia Šebestová 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 

 


